



rochini

finest tabletop

---

Our raw material  
is enthusiasm

---

## FASZINATION ALS ROHSTOFF DER ROCHINI PRODUKTWELTEN

Außergewöhnliches Design entspricht nicht dem Zeitgeist. Es formt ihn. Alle unsere Produkte sind für Menschen, die etwas Besonderes suchen. Die den Wert einer heimischen Manufaktur zu schätzen wissen, in der handgemachte Produkte nach alter Tradition, aber in einzigartigem, modernem Design entstehen. Unsere Kunden und uns verbindet der Sinn für das Schöne und das Verlangen nach einem perfekten Zusammenspiel von Ästhetik, Eleganz und Funktionalität. Nach dieser Philosophie wählen wir unsere Produkte aus und erfüllen individuelle Kundenwünsche. Höchste Qualität, kombiniert mit allerfeinster Handarbeit, garantieren dabei eine kompromisslose und einzigartige Umsetzung.

---

## FASCINATION AS THE RAW MATERIAL OF ROCHINI'S WORLD OF PRODUCTS

Extraordinary design does not simply comply with the zeitgeist. It defines it. All products represented by rochini are made for people who are looking for something special. They appreciate the value of local manufacturers, where products are handmade according to old traditions, but with unique and modern designs. Our clients have two things in common with us: a sense of beauty and a longing for the perfect combination of aesthetics, elegance and functionality. We choose our products according to this premise and also fulfill every customer's individual wishes. The highest quality material combined with craftsmanship at its best guarantees a pleasing outcome with unique products.



www.rochini.at





---

## HÖCHSTE ANSPRÜCHE BEI DESIGN UND QUALITÄT

Ganz egal, ob es sich um exklusive Gläser, hochwertiges Porzellan, edlem Tafelbesteck oder wertvolle Accessoires handelt: Bei Design und Qualität setzen wir den höchsten Anspruch. Der Rohstoff dazu ist die Begeisterung, die unser Kunde bei den Produkten spürt und sieht. Es entspricht unserer Philosophie, die einzelnen Produkt-Kollektionen in eindrucksvollen Lösungen untereinander zu kombinieren und zu einem – in sich stimmig komponierten Tafel-Ensemble – zusammen zu führen. Dabei ist es unser Anspruch, dem jeweiligen Anforderungsprofil der spezifischen Kundenwünsche gerecht zu werden. Den maßgeschneiderten Tisch-Couture Kreationen von rochini sind keinerlei Grenzen gesetzt.

---

## HIGHEST STANDARDS CONCERNING DESIGN AND QUALITY

Be it select glasses, exquisite porcelain and cutlery or precious accessories – rochini sets the highest standards when it comes to design and quality. The raw material for our work is enthusiasm. As a customer you can see and feel it within all the products rochini represents, as well as in the items we create together with our customers. It lies within the rochini philosophy to find impressive solutions by combining different collections and creating a harmonious ensemble for your table. Our aim is to satisfy all the specific wishes and requirements that our customers have. The tailor-made table-couture creations of rochini are limitless.

---

” the highest quality material  
combined with craftsmanship  
at its best “

---



” —————  
we also create products  
in collaboration with our  
customers  
“ —————





”

rochini products are made for people who are looking for something unique

“





finest tabletop

---

Our raw material  
is enthusiasm

Welcome to our unique experience- and projectshowroom:

Rochini GmbH  
Ringstraße 15, 6830 Rankweil / Austria

Phone +43 (0)664 3811822  
hannes.tiefenthaler@rochini.at  
www.rochini.at